



ACTA DEL CONSEJO MUNICIPAL DEL DISTRITO OESTE

Nº de Acta:	3
Carácter de la sesión:	Ordinaria
Fecha de la sesión:	30 Septiembre 2024
Hora inicio/fin:	19:30 / 21:50
Lugar:	Tenencia Alcaldía Oeste

Miembros asistentes:

D. Vicent Francesc Sales Mateu	Presidente (PP)
D. Luciano Ferrer Pons	Vicepresidente (VOX)
D. José Luís López Ibáñez	Concejal (PSOE)
D ^a . Anunciación Lainez Castel	Vocal (PSOE)
D ^a . Fina Castillo Vicente	Vocal (PP)
D. Jesús Pérez Almazán	Vocal (PP)
D ^a . Belén Nager Escorihuela	Vocal Alcaldía
D. Gerard Corella Aymerich	Vocal Alcaldía
D. Diego Martínez Martínez	Vocal (VOX)
D. José Vte. Álvarez Miravet	AVV El Saboner
D. Pedro Bermúdez Bolos	AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
D ^a . Concepción Guillamón Albalate	AVV La Choquera
D ^a . Jose Abelio Vilarrocha Bel	AVV Cultural Cardenal Costa y Adyacentes.
D. Juan Antonio Guimerá	AVV. Los Angeles
D ^a . Emilia Gonell Mulet	AVV. Partida Benadresa
D. Sergio Ripollés Segura	AVV. Rei En Jaume
D. Emilio Meneses Morejón	AVV. San José Obrero - Cremor
D. Raúl Cantos Salvador	AVV. Santo Domingo
D ^a . Laura Bachero Colomer	AVV. Y propietarios Grupo San Arturo
D. Pablo Ibañez García	A. Veinal i Esportiva Venta Nova
D. Ramón Cifre Andreu	AVV. La Dehesa
D. Eugeni Fabregat Ros	AVV. Maset Blau
D. Enrique Javier Guillamón Pradas	AVV. San Lorenzo
D. Matías Miranda Palanques	AVV. Racó Mercader
D ^a . Matilde Hernández Segarra	AVV. Racó Natora
D. Juan-Luís Rojas Martos	AVV. San Joan del Riu Sec
D ^a . M ^a . Carmen Betoret Casanova	AMPA. CP. Jamie I
D ^a . Alicia Lombarte Cuartielles	AMPA. CP. Manel García Grau

Miembros ausentes:

D^a. Marinela Mónica Barabas
D. Pascual Barreda Martínez
D. Francisco Martínez Gómez
D. Ramón Muñoz Buj
D. Eduardo Castillo Serrano
D. M^a. Amparo Garrigós Calixto
D. Rafael José Ferrando Ferrando
D^a. Soledad Martínez Pascual

EXCUSA AUSENCIA (*)

Concejal (PSOE)
AVV Ctra. Borriol, Roser y ady.(*)
AVV Gpo.S José Obrero, C Alcora y ady.(*)
AVV Las Galeras y Adyacentes
AVV. Morterás
AVV. Raval Universitari
AVV. Y Consumidores Pza. Donoso
Cortes



D. Fernando Aledón Viñez
D^a. Rosa Lidón Ejarque Gual
D^a. Rosa Medina Pasies
D^a. Natividad Alcañiz Gascó

AFA. CP. Benadresa
AMPA. Colegio Grans i Menuts
AMPA. Ceip Vicente Artero (*)
AMPA. CP. Vicent Marçà
AFA. CP. Soler i Godes

Secretaria:

Yolanda Bayot Edo

Por la Presidencia se declara abierta la sesión, procediéndose a tratar el orden del día establecido:

1º.- APROBACIÓN DE LA ACTA DEL CONSEJO DE DISTRITO OESTE CELEBRADA EL 29 DE ABRIL DE 2024.

Se aprueba el acta ordinaria del Consejo de Distrito Oeste celebrado el 29 de abril de 2024, por unanimidad de los miembros del Consejo.

2º.- RESOLUCIÓN DE PROPUESTAS.

Por parte de la Secretaria del Consejo de Distrito Oeste, se procede a la lectura de las contestaciones, sobre las peticiones realizadas en el anterior Consejo, por parte de los Negociados del Ayuntamiento de Castellón.

3º.- INFORME DEL PRESIDENTE.

Comenta que por parte del Negociado de Cultura se ha informado que se puede dar nombre a una calle recayente en el Grupo San Bartolomé, dicho nombre corresponde a Calle Mosqueruela, por parte de los asistentes no hay ningún inconveniente al respecto.

4º.- RUEGOS Y PREGUNTAS.

El Sr. Juan-Luís Rojas Martos, representante de la AVV San Joan del Riu Sec, indica que se están ejecutando los trabajos de Riu Sec, por lo que recuerda que dejen la acometida de luz y de agua en la Ermita de San Joan de Vora Riu.

Ha estado revisando los planos para la adecuación del parking de delante de la estación de tren y advierte que la entrada y salida al parking se hace por la calle Cronista Muntaner y justo esa calle es una vía pecuaria, por lo que indica que se tenga en cuenta.

El Sr. Diego Martinez, Vocal de VOX, indica que en la Avda. Enrique Gimeno, con la Plaza Alicantí, hay instalados unos contenedores de reciclaje, de compost, siendo un total de 5. Para poder acceder a ellos, tienen que cruzar el carril bici y ponerse al lado de la carretera para poder tirar la basura. Están todos amontonados. Solicita que se estudie la posibilidad de instalarlos en otro sitio donde no tengan que cruzar el carril bici para acceder a los contenedores.

Denuncia que en la Plaza Alicantí los servicios de limpieza no hacen el trabajo correctamente.





Solicita que en la calle Manuel Bellido se reparen las aceras, puesto que en la actualidad no hay como tal, sino que están hechas solo de hormigón, que cuando llueve, hay peligro de que la gente resbale y caiga.

En la Plaza de España solicita más presencia policial, ya que normalmente en fin de semana los jóvenes se instalan en la plaza e increpan a la gente que pasa por allí, al igual que en la plaza de la Campsa.

La Sra. Oriana Brunori, Vocal de Compromís, solicita que se instalen aparcabicis seguras para dejar las bicicletas por la noche.

Solicita una solución para que se finalice el carril bici de la Ctra. Alcora, a la altura del Bovalar, puesto que conforme está ahora es un peligro ya que deben hacer infracción, como cruzar la calzada con línea continua, para poder continuar circulando.

El Sr. Sergio Ripollés, representante de la AVV Rey en Jaume, solicita que el reguero que hay en la Cuadra Borriolench, a la altura del IES Cremor, que se valle, puesto que los jóvenes que van al instituto, muchas veces saltan por encima y pueden caer.

Solicita que se ilumine el lateral del cementerio, donde está el IES Cremor, que son unos 30 / 40 metros aproximadamente, puesto que los jóvenes que van al instituto por las mañanas hay muy poca iluminación.

Reitera la petición de que se instale un parque móvil en la zona de la AAVV. Rey en Jaume, a lo que el Presidente informa que en breve se van a instalar puntos limpios, y es por ello que solicita que uno de esos nuevos puntos sea instalado en la zona.

Solicita que se instale un carril bici en la zona de la Cuadra Borriolench, a lo que el Presidente responde que para poder ejecutar el carril bici, primero hay que ejecutar un proyecto urbanístico que no es fácil.

Quiere agradecer aquellas actuaciones que se han hecho con el problema de las parcelas situadas en Mestrets, tanto de limpieza como de presencia policial, a lo que el Presidente le agradece el gesto que ha tenido además informa que se sigue trabajando en las labores de limpieza y están en permanente contacto con aquellas que se deberán limpiar de forma subsidiaria.

Denuncia públicamente que está recibiendo amenazas por parte de la gente que vive allí de forma ocupa.

La Sra. Fina Castillo, Vocal del PP, pregunta que si la línea de bus número 6 se quedará conforme hasta ahora, porque hay vecinos que le comentan que ahora esa línea 6 no tiene parada en la Plaza de la Paz y para algunos usuarios es un inconveniente. A lo que el Presidente indica que de momento no tendrá parada en Plaza de la Paz, pero que como todavía no está finalizado el nuevo contrato de bus, queda pendiente de resolver. Además comenta que como consecuencia de las obras de ZBE al autobús le resulta complicado poder acceder al centro, tanto por las obras como por los carriles estrechos.

El Sr. Jose Antonio Guimerá, representante de AAVV. Los Angeles, indica que muchos de los vecinos de la Urbanización acceden a Los Ángeles por la Cuadra Mercader, es por ello que solicita que se repare de socavones dicha cuadra, ya que es muy peligroso, además de mejorar también el asfalto en el Tossal de Vera.



Informa que la empresa encargada de recogida de poda, cuando pasan a recoger, utilizan maquinaria que en ocasiones daña el muro del vecino. Indica que se le ha advertido al conductor y operarios, pero estos hacen caso omiso.

Reclama que ha tres calles, que están en la parte más baja de la urbanización, concretamente la calle Cabo de Oropesa, Calle Huertas y Calle Sierra Enguera. Estas tres calles no tienen salida de aguas pluviales y cuando llueve, las viviendas se inundan. Solicita que un técnico municipal realice una inspección y poder dar una explicación a los vecinos de si es posible su mejora o no y porqué.

Indica que en la calle Río Tajo y calle Sierra Enguera hay un tendido eléctrico, de una calle a otra hay mucha distancia y no hay ningún poste, eso hace que los cables cuelguen mucho con el peligro que ello conlleva, porque un vehículo de altura puede engancharse y que pasen males mayores.

Solicita que ahora de cara al invierno haya más presencia policial, que es cuando normalmente se producen robos.

Informa que hay un vecino de la Urbanización de Los Olivos, que pregunta si es posible poner contenedores de reciclaje en la zona de su urbanización, puesto que cuando tienen que reciclar tiene que cruzar la carretera.

Solicita que se de una solución a la vía de servicio colindante a la urbanización, puesto que cuando circulan los vehículos para acceder a las viviendas, transitan a gran velocidad. Además solicitan que se separen de alguna forma la vía de servicio con la carretera.

La Sra. Laura Bachero, representante de la AAVV: San Arturo, solicita que se limpie la calle en la parte superior del Parque Mérida, que no tiene salida, que está en la zona de los columpios.

Los vecinos se quejan de los padres que llevan o recogen a sus hijos del campo de fútbol, que son prácticamente todos los días, incluso fines de semana que hay partidos, ya que estacionan mal, en doble fila, con el motor encendido causando ruido y humo. Solicitan que se pueda habilitar una zona de parking en alguna parcela colindante al campo de fútbol.

Reitera la petición de que se estudie una solución para el tráfico en la Carretera Ribesalbes, a la entrada y salida del Grupo, ya que al estar el campo de fútbol del San Lorenzo, hay mucha afluencia de coches y transportes varios.

Pregunta si aquellos árboles que se han talado por no estar sanos, ¿Se volverán a plantar y cuando?

El Sr. Matías Miranda, representante de AAVV. Racó Mercader, solicita que se limpie de basura y de hierbas el Camino Mercader, al igual que alrededor de los contenedores de basura.

Informa que la empresa que recoge la poda, rompe la valla que delimita la zona y no la reparan, además los vecinos llevan la poda con bolsas grandes de basura y los operarios la sacan de la bolsa y luego en vez de tirarla a la basura la dejan tirada por allí y no se recoge.





Reitera la información de que los camiones de basura para poder girar acceden a una parcela privada.

Solicita que a la calle Algimia de Almonacid entren a barrer y a quitar la hierba.

Informa que en la calle Benafer, hace un tiempo limpiaron la parcela privada de hierbas, pero se dejaron por limpiar la parte del final de la calle, ya que hay moreras y zarzas que entran en la vivienda.

Solicita que se cambie la paleta de señalización de prohibido circular a más de 40, a la entrada de la urbanización.

Pregunta cuando se solucionará el tema de los lindes de Borriol, para que se pueda asfaltar el triangulo que hay ala entrada de la Urbanización.

En el Camino Mercader, solicita que se estudie la posibilidad de dar una solución porque cuando llueve, las aguas pluviales no siguen el cauce, propone que se haga un muro en ambos lados de la calle.

En la calle Alquerias del Niño Perdido, denuncia que los vehículos estacionan en ambos lados de la calle. Hace 15 días no pudo pasar una ambulancia. Solicita una solución al respecto.

Solicita más presencia policial por toda la urbanización.

En la calle Alquerías del Niños Perdido, al lado de la farola número dos, hay un poste que corre peligro de que caiga, solicita una inspección para que se tomen las medidas oportunas para enderezarlo.

En la Calle Alquerías del Niño Perdido, hay una parte de la calle que es cuesta abajo, el asfalto está en malas condiciones, con baches, solicita que se asfalte o se reparen los baches.

Reitera la petición de instalar una farola en la calle Alfondeguilla, al final de la misma.

La Sra. Alicia Lombarte, representante del AMPA C.P. Manel García Grau, informa que el toldo que iban solicitando de hace tiempo ya está instalado, pero que no está bien puesto, por lo que solicita se personen para revisar e instalar correctamente.

Informan que pasarán a la Secretaria del Distrito Oeste un mail con aquellas incidencias que hay en el centro escolar, para hacerlas llegar a la Concejalía de Educación.

El Sr. Jose Avelio Vilarrocha, representante de AAVV. Cultural Cardenal Costa y Adyacentes, solicita que se instalen 2 papeleras en la Avda. Barcelana, a la altura del número 21 y 23, donde está la parada de autobús.

Solicita que en la Avda. Barcelona se realice un estudio del ruido que hacen los vehículos al circular por la vía, ya que discurren a mucha velocidad y eso causa molestias de ruido, inseguridad, y peligrosidad.

El Sr. Ramón Cifre, representante de la AAVV. La Dehesa, agradece el servicio de autobús para las urbanizaciones de montaña, además solicita que aquellos autobuses que bajan de los pueblos, que no realicen la parada como antes, ya que a los vecinos d



las urbanizaciones de montaña, les interesa coger el número 6, que es el que han puesto específicamente para ellos, así se contabiliza mejor el servicio.

Solicita que en la parada de autobús se realice una acera, y que se indique prohibido estacionar, puesto que los vehículos estacionan allí delante y le resulta complicado acceder el autobús, incluso acceder los peatones.

Quiere denunciar públicamente el mal servicio recibido por FACSA, ya que hay 4 zanjas en la urbanización que en vez de volver a asfaltar y dejar el tramo de la zanja del mismo color que la calzada, lo han asfaltado con hormigón claro y estéticamente no queda bien, solicita además que la empresa revise todas aquellas zanjas que se han hecho en toda la urbanización y que lo dejen con el mismo color que el resto de calzada.

Solicita que en la Cuadra Mercader se retiren las hierbas de las cunetas y además se eliminen los baches.

Reitera la petición que en la Cuadra Villalón, se instalen farolas, puesto que viven mucha gente joven que cuando salen por las mañanas a coger el autobús para bajar a Castellón o cuando vuelven por la tarde que ya es de noche, no tienen iluminación por el camino.

Solicita que se continúe con el carril bici de la Ctra. Alcora a la altura del Bovalar.

El Sr. Enrique Guillamón, representante de la AAVV. San Lorenzo, reitera la petición de hacer aceras más accesibles desde el Grupo San Lorenzo hasta el Grupo Rosario.

Informa que en la calle Sierra de Gudar esquina con calle Cibeles, las raíces de los árboles, están levantando parte del asfalto.

En la calle Puzol 14, hay una enredadera que sale de una parcela privada, esta enredadera está ocupando parte de la acera e impide el paso de peatones, solicita que brigadas limpie la zona con la desbrozadora y corte dicha hierba.

Solicita que se instale el alcantarillado en la calle Benidorm, puesto que cuando llueve, la trapa que hay a la entrada de la calle salta, y se inunda toda la calle.

Solicita que se ponga una placa en la fachada de la asociación, para indicar que allí está la Asociación de Vecinos San Lorenzo. Dicha local se encuentra en la calle Puzol n.º 1.

Indica que hay un asentamiento detrás del frontón, que está situado en la Plaza de la Generalitat, lo cual genera mucha suciedad, es por ello que solicita que se reduzca de alguna forma u otra este tipo de chabolismo.

Informa que el bar del Grupo San Lorenzo, las personas que lo llevaban lo han dejado. Que es necesario que el Ayuntamiento saque a licitación el local del bar, porque en el Grupo es necesario. Que hasta ahora lo iba cediendo a diferentes regentes la Asociación de la Tercera Edad, pero, dado que lo han cerrado, lo lógico es que se abra de forma legal.

El Sr. Raúl Santos, representante de la AAVV. Grupo Santo Domingo, informa que desde la nave que hay al final de la calle Río Montnegre y Río Monleón (entre estas dos calles), hay abierto un agujero en la fachada y han conectado a la red general d





alcantarillado, mediante dos desagües. Esto hace que salga un olor desagradable, además de que salen cucarachas. Solicita que se haga una una revisión por un técnico para comprobar si esos trabajos están bien realizados. Las vallas que están en la zona de trabajo corresponden a Becsa Simetria.

Reitera que se instalen maceteros en la plaza nueva que han hecho al lado del Grupo, ya que los vehículos circulan sobre la plaza y en ocasiones hay niños jugando.

Reitera la petición de que se pinten las rayas amarillas en la Calle Río Montnegre y la Plaza del Grupo.

La Sra. Carmen Betoret, representante del AMPA CP.Jaime I, solicita que le sea facilitado el pliego de condiciones de la empresa de limpieza de los colegios.

Solicitan una reunión con María España, Concejala de Cultura.

Solicitan una reunión con Sergio Toledo, Concejal de Urbanismo.

Solicitan ver el proyecto de mejora de alrededor del colegio (parking al lado estación de tren), para poder participar en la elaboración del mismo como usuarios directos de la zona.

Solicita información con respecto a la redacción del proyecto del IES Cremor y de la Urbanización Ribera del Riu.

Indica que le pasará un mail a la Secretaria del Distrito Oeste con aquellas deficiencias que se aprecian en el centro escolar.

La Sra. Matilde Hernández, representante de AAVV. Racó Natora, reitera la petición de instalar un espejo a la salida de la calle que da a Enrique Gimeno n.º 26.

Manifiesta el mal estar del barrio Racó Natora, como consecuencia de las obras de la Ronda Oeste.

La Sra. Emilia Gonell, representante de la AAVV. Benadresa, reitera la petición de que se realicen los rebajes de bordillos que se solicitaron hace un tiempo, indica que solo se ha hecho en una esquina, concretamente en la calle que hay una peluquería.

Solicita que sean revisados todos los postes y cables que hay desde la Cuadra la Brea hasta el Camino Ribesalbes, puesto que muchos cables cuelgan y corre peligro que algún camión se enganche. En poco tiempo entrarán los camiones para la recogida de la naranja y pueden provocar un incidente.

Solicita que se limpie una parcela situada en el Camino Viejo de Ribesalbes, esquina con Cuadra Portolés, desde esa parcela salen matorrales, hierbas y broza que impide la visibilidad de los vehículos y autobuses.

Y no habiendo mas asuntos que tratar, se levanta la sesión, siendo las veintiuna horas y cincuenta minutos, extendiéndose de ella la presente acta, que firman el Presidente y la Secretaria del Consejo, en el lugar y fecha al principio expresados.



ACTA DEL CONSELL MUNICIPAL DEL DISTRICTE OEST

Núm. d'Acta:	3
Caràcter de la sessió:	Ordinària
Data de la sessió:	30 setembre 2024
Hora inici/fini:	19:30 / 21:50
Lloc:	Tinença Alcaldía Oest

Membres assistents:

D. Vicent Francesc Sales Mateu	Presidente (PP)
D. Luciano Ferrer Pons	Vicepresidente (VOX)
D. José Luís López Ibáñez	Concejal (PSOE)
D ^a . Anunciación Lainez Castel	Vocal (PSOE)
D ^a . Fina Castillo Vicente	Vocal (PP)
D. Jesús Pérez Almazán	Vocal (PP)
D ^a . Belén Nager Escorihuela	Vocal Alcaldía
D. Gerard Corella Aymerich	Vocal Alcaldía
D. Diego Martínez Martínez	Vocal (VOX)
D. José Vte. Álvarez Miravet	AVV El Saboner
D. Pedro Bermúdez Bolos	AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
D ^a . Concepción Guillamón Albalade	AVV La Choquera
D ^a . Jose Abelio Vilarrocha Bel	AVV Cultural Cardenal Costa y Adyacentes.
D. Juan Antonio Guimerá	AVV. Los Ángeles
D ^a . Emilia Gonell Mulet	AVV. Partida Benadresa
D. Sergio Ripollés Segura	AVV. Rei En Jaume
D. Emilio Meneses Morejón	AVV. San José Obrero - Cremor
D. Raúl Cantos Salvador	AVV. Santo Domingo
D ^a . Laura Bachero Colomer	AVV. Y propietarios Grupo San Arturo
D. Pablo Ibañez García	A. Veinal i Esportiva Venta Nova
D. Ramón Cifre Andreu	AVV. La Dehesa
D. Eugeni Fabregat Ros	AVV. Maset Blau
D. Enrique Javier Guillamón Pradas	AVV. San Lorenzo
D. Matías Miranda Palanques	AVV. Racó Mercader
D ^a . Matilde Hernández Segarra	AVV. Racó Natora
D. Juan-Luís Rojas Martos	AVV. San Joan del Riu Sec
D ^a . M ^a - Carmen Betoret Casanova	AMPA. CP. Jamie I
D ^a . Alicia Lombarte Cuartiellas	AMPA. CP. Manel García Grau

Membres absents:

D ^a . Marinela Mónica Barabas	Concejal (PSOE)
D. Pascual Barreda Martínez	AVV Ctra. Borriol, Roser y ady.(*)
D. Francisco Martínez Gómez	AVV Gpo.S José Obrero, C Alcora y ady(*)
D. Ramón Muñoz Buj	AVV Las Galeras y Adyacentes
D. Eduardo Castillo Serrano	AVV. Morterás
D. M. ^a . Amparo Garrigós Calixto	AVV. Raval Universitari
D. Rafael José Ferrando Ferrando	AVV. Y Consumidores Pza. Donoso
D ^a . Soledad Martínez Pascual	Cortes





D. Fernando Aledón Viñez
D^a. Rosa Lidón Ejarque Gual
D^a. Rosa Medina Pasies
D^a. Natividad Alcañiz Gascó

AFA. CP. Benadresa
AMPA. Colegio Grans i Menuts
AMPA. Ceip Vicente Artero (*)
AMPA. CP. Vicent Marçà
AFA. CP. Soler i Godes

EXCUSA ABSENCIA (*)

Secretària:

Yolanda Bayot Edo

Per la Presidència es declara oberta la sessió, procedint-se a tractar l'ordre del dia establert:

1r.- APROVACIÓ DE L'ACTA DEL CONSELL DEL DISTRICTE OEST CELEBRAT EL 29 D' ABRIL DE 2024.

S'aprova l'acta ordinària del Consell del Districte Oest celebrat el 29 d' Abril de 2024, per unanimitat dels membres del Consell.

2n.- RESOLUCIÓ DE PROPOSTES.

Per part de la Secretària del Consell de Districte Oest, es procedix a la lectura de les contestacions, sobre les peticions realitzades en l'anterior Consell, parell partix dels Negociats de l'Ajuntament de Castelló.

3r.- INFORME DEL PRESIDENT.

Comenta que per part del Negociat de Cultura s'ha informat que es pot donar nom a un carrer que dona en el Grup Sant Bartolomé, este nom correspon a Carrer Mosqueruela, per part dels assistents no hi ha cap inconvenient sobre aquest tema.

4t.- PRECS I PREGUNTES.

El Sr. Juan-Luís Rojas Martos, representant de l'AV Sant Joan del Riu Sec, indica que s'estan executant els treballs de Riu Sec, per la qual cosa recorda que deixen l'escomesa de llum i d'aigua en l'Ermida de Sant Joan de *Vora Riu.

Ha estat revisant els plans per a l'adequació del pàrquing de davant de l'estació de tren i advertix que l'entrada i eixida al pàrquing es fa pel carrer Cronista Muntaner i just eixe carrer és una via pecuària, per la qual cosa indica que es tinga en compte.

El Sr. Diego Martinez, Vocal de VOX, indica que en l'Av. Enrique Gimeno, amb la Plaça Alicante, hi ha instal·lats uns contenidors de reciclatge, de compost, sent un total de 5. Per a poder accedir a ells, han de creuar el carril bici i posar-se al costat de la carretera per a poder tirar les escombraries. Estan tots amuntegats. Sol·licita que s'estudie la possibilitat d'instal·lar-los en un altre lloc on no hagen de creuar el carril bici per a accedir als contenidors.



Denúncia que en la Plaça Alicantí els servicis de neteja no fan el treball correctament.

Sol·licita que al carrer Manuel Bellido es reparen les voreres, ja que en l'actualitat no hi ha com a tal, sinó que estan fetes només de formigó, que quan plou, hi ha perill que la gent esvare i caiga.

En la Plaça d'Espanya sol·licita més presència policial, ja que normalment en cap de setmana els joves s'instal·len en la plaça i increpen a la gent que passa per allí, igual que en la plaça de la Campsa.

La Sra. Oriana Brunori, Vocal de Compromís, sol·licita que s'instal·len aparcabicis segures per a deixar les *bicleas a la nit.

Sol·licita una solució perquè es finalitze el carril bici de la Ctra. l'Alcora, a l'altura del Bovalar, ja que conforme està ara és un perill ja que han de fer infracció, com creuar la calçada amb línia contínua, per a poder continuar circulant.

El Sr. Sergio Ripollés, representant de l'AV Rei en Jaume, sol·licita que la reguera que hi ha en la Quadra *Borriolench, a l'altura de l'IES *Cremor, que es barre, ja que els joves que van a l'institut, moltes vegades salten per damunt i poden caure.

Sol·licita que s'il·lumine el lateral del cementeri, on està l'IES Cremor, que són uns 30 / 40 metres aproximadament, ja que els joves que van a l'institut als matins hi ha molt poca il·luminació.

Reitera la petició que s'instal·le un parc mòbil en la zona de la AAVV. Rei en Jaume, al que el President informa que en breu s'instal·laran punts nets, i és per això que sol·licita que un d'eixos nous punts siga instal·lat en la zona.

Sol·licita que s'instal·la un carril bici en la zona de la Quadra Borriolench, al que el President respon que per a poder executar el carril bici, primer cal executar un projecte urbanístic que no és fàcil.

Vol agrair aquelles actuacions que s'han fet amb el problema de les parcel·les situades en Mestrets, tant de neteja com de presència policial, al que el President li agraiix el gest que ha tingut a més informa que es continua treballant en les labors de neteja i estan en permanent contacte amb aquelles que s'hauran de netejar de manera subsidiària.

Denúncia públicament que està rebent amenaces per part de la gent que viu allí de forma ocupa.

La Sra. Fina Castillo, Vocal del PP, pregunta que si la línia de bus número 6 es quedarà conforme fins ara, perquè hi ha veïns que li comenten que ara eixa línia 6 no té parada en la Plaça de la Pau i per a alguns usuaris és un inconvenient. Al que el President indica que de moment no tindrà parada en Plaza de la Pau, però que com encara no està finalitzat el nou contracte de bus, queda pendent de resoldre. A més comenta que a conseqüència de les obres de *ZBE a l'autobús li resulta complicat poder accedir al centre, tant per les obres com pels carrils estrets.

El Sr. Jose Antonio Guimerá, representant de AAVV. Los Angeles, indica que molts dels veïns de la Urbanització accedixen a Los Angeles per la Quadra Mercader, és per això que sol·licita que es repare de foradades esta quadra, ja que és molt perillós, a més de millorar també l'asfalt al Tossal de Vera.





Informa que l'empresa encarregada de recollida de poda, quan passen a arrebregar, utilitzen maquinària que a vegades danya el mur del veí. Indica que se li ha advertit al conductor i operaris, però estos fan cas omís.

Reclama que ha tres carrers, que estan en la part més baixa de la urbanització, concretament el carrer Cap d'Oropesa, Carrer Huertas i Carrer Sierra Enguera. Estos tres carrers no tenen eixida d'aigües pluvials i quan plou, les vivendes s'inunden. Sol·licita que un tècnic municipal realitze una inspecció i poder donar una explicació als veïns de si és possible la seua millora o no i perquè.

Indica que al carrer Riu Tajo i carrer Sierra Enguera hi ha una línia elèctrica, d'un carrer a una altra hi ha molta distància i no hi ha cap pal, això fa que els cables penguin molt amb el perill que això comporta, perquè un vehicle d'altura pot enganxar-se i que passen mals majors.

Sol·licita que ara de cara a l'hivern hi haja més presència policial, que és quan normalment es produïxen robatoris.

Informa que hi ha un veí de la Urbanització de Les Oliveres, que pregunta si és possible posar contenidors de reciclatge en la zona de la seua urbanització, ja que quan han de reciclar té que travessa la carretera.

Sol·licita que se de una solució a la via de servici confrontant a la urbanització, ja que quan circulen els vehicles per a accedir a les vivendes, transiten a gran velocitat. També sol·liciten que separen d'alguna forma la via de servici amb la carretera.

La Sra. Laura Bachero, representant de la AAVV: Sant Arturo, sol·licita que es netege el carrer en la part superior del Parc Mèrida, que no té eixida, que està en la zona dels gronxadors.

Els veïns es queixen dels pares que porten o arrebreguen als seus fills del camp de futbol, que són pràcticament tots els dies, fins i tot caps de setmana que hi ha partits, ja que estacionen malament, en doble fila, amb el motor encés causant soroll i fum. Sol·liciten que es pugui habilitar una zona de pàrquing en alguna parcel·la confrontant al camp de futbol.

Reitera la petició que s'estudie una solució per al trànsit en la Carretera Ribesalbes, a l'entrada i eixida del Grup, ja que en estar el camp de futbol del Sant Lorenzo, hi ha molta afluència de cotxes i transports varis.

Pregunta si aquells arbres que s'han talat per no estar sans, Es tornaran a plantar i quan?

El Sr. Matías Miranda, representant de AAVV. Racó Mercader, sol·licita que es netege d'escombraries i d'herbes el Camí Mercader, igual que al voltant dels contenidors d'escombraries.

Informa que l'empresa que arrebrega la poda, trenca la tanca que delimita la zona i no la reparen, a més els veïns porten la poda amb bosses grans d'escombraries i els operaris la trauen de la bossa i després en comptes de tirar-la a les escombraries la deixen tirada per allí i no s'arrebrega.



Reitera la informació que els camions d'escombraries per a poder girar accedixen a una parcel·la privada.

Sol·licita que al carrer Algimia de Almonacid entren a agranar i a llevar l'herba.

Informa que al carrer Benafer, fa un temps van netejar la parcel·la privada d'herbes, però es van deixar per netejar la part del final del carrer, ja que hi ha moreres i esbarzers que entren en la vivenda.

Sol·licita que es canvie la paleta de senyalització de prohibit circular a més de 40, a l'entrada de la urbanització.

Pregunta quan se solucionarà el tema dels límits de Borriol, perquè es pugui asfaltar el triangle que hi ha a l'entrada de la Urbanització.

En el Camí Mercader, sol·licita que s'estudie la possibilitat de donar una solució perquè quan plou, les aigües pluvials no segueixen el llit, proposa que es faci un mur en tots dos costats del carrer.

Al carrer Alquerias del Xiquet Perdut, denuncia que els vehicles estacionen en tots dos costats del carrer. Fa 15 dies no va poder passar una ambulància. Sol·licita una solució sobre aquest tema.

Sol·licita més presència policial per tota la urbanització.

Al carrer Alquerias del Xiquet Perdut, al costat del fanal número dos, hi ha un pal que corre perill que caiga, sol·licita una inspecció perquè es prenguen les mesures oportunes per a redreçar-ho.

Al Carrer les Alquerias, hi ha una part del carrer que és costa avall, l'asfalt està en males condicions, amb sots, sol·licita que s'asfalte o es reparen els sots.

Reitera la petició d'instal·lar un fanal al carrer Alfondegulla, al final d'esta.

La Sra. Alicia Lombarte, representant de l'AMPA C.P. Manel García Grau, informa que el tendal que anaven sol·licitant de fa temps ja està instal·lat, però que no està ben posat, pel que sol·licita es personen per a revisar i instal·lar correctament.

Informen que passaran a la Secretària del Districte Oest un mail amb aquelles incidències que hi ha en el centre escolar, per a fer-les arribar a la Regidoria d'Educació.

El Sr. Jose Avelio Vilarrocha, representant de AAVV. Cultural Cardenal Costa i Adjacents, sol·licita que s'instal·len 2 papereres en l'Av. *Barcelona, a l'altura del número 21 i 23, on està la parada d'autobús.

Sol·licita que en l'Av. Barcelona es realitzi un estudi del soroll que fan els vehicles al circular per la via, ja que discorren a molta velocitat i això causa molèsties de soroll, inseguretat, i perillositat.

El Sr. Ramón Cifre, representant de la AAVV. La Devesa, agraiïx el servici d'autobús per a les urbanitzacions de muntanya, a més sol·licita que aquells autobusos que baixen dels pobles, que no realitzen la parada com abans, ja que als veïns de les urbanitzacions de muntanya, els interessa agafar el número 6, que és el que han posat específicament per a ells, així es comptabilitza millor el servici.





Sol·licita que en la parada d'autobús es realitze una vorera, i que s'indique prohibit estacionar, ja que els vehicles estacionen allí davant i li resulta complicat accedir l'autobús, fins i tot accedir els vianants.

Vol denunciar públicament el mal servici rebut per FACSA, ja que hi ha 4 rases a la urbanització que en comptes de tornar a asfaltar i deixar el tram de la rasa del mateix color que la calçada, l'han asfultat amb formigó clar i estèticament no queda bé, sol·licita a més que l'empresa revise totes aquelles rases que s'han fet en tota la urbanització i que ho deixen amb el mateix color que la resta de calçada.

Sol·licita que en la Quadra Mercader es retiren les herbes de les cunetes i a més s'eliminen els sots.

Reitera la petició que en la Quadra Villalón, s'instal·len fanals, ja que viuen molta gent jove que quan salen als matins a agafar l'autobús per a baixar a Castelló o quan tornen a la vesprada que ja és de nit, no tenen il·luminació pel camí.

Sol·licita que es continue amb el carril bici de la Ctra. l'Alcora a l'altura del Bovalar.

El Sr. Enrique Guillamón, representant de la AAVV. Sant Lorenzo, reitera la petició de fer voreres més accessibles des del Grup Sant Lorenzo fins al Grup Rosario.

Informa que al carrer Sierra de Gudar cantonada amb carrer Cibeles, les arrels dels arbres, estan alçant part de l'asfalt.

Al carrer Puçol 14, hi ha una planta enfiladissa que ix d'una parcel·la privada, esta planta enfiladissa està ocupant part de la vorera i impedit el pas de vianants, sol·licita que brigades netege la zona amb la desbrossadora i talle esta herba.

Sol·licita que s'instal·le el clavegueram al carrer Benidorm, ja que quan plou, la trapa que hi ha a l'entrada del carrer salta, i s'inunda tot el carrer.

Sol·licita que es pose una placa en la façana de l'associació, per a indicar que allí està l'Associació de Veïns Sant Lorenzo. Felicitat local es troba al carrer Puçol núm. 1.

Indica que hi ha un assentament darrere del frontó, que està situat en la Plaça de la Generalitat, la qual cosa genera molta brutícia, és per això que sol·licita que es reduïska d'alguna forma o una altra este tipus de barraquisme.

Informa que el bar del Grup Sant Lorenzo, les persones que el portaven l'han deixat. Que és necessari que l'Ajuntament traga a licitació el local del bar, perquè en el Grup és necessari. Que fins ara ho anava cedint a diferents regents l'Associació de la Tercera Edat, però, atés que ho han tancat, el lògic és que s'òbriga de manera legal.

El Sr. Raúl Santos, representant de la AAVV. Grup Santo Domingo, informa que des de la nau que hi ha al final del carrer Riu Montnegre i Riu Monleón (entre estos dos carrers), hi ha obert un forat en la façana i han connectat a la xarxa general de clavegueram, mitjançant dos desguassos. Això fa que isca una olor desagradable, a més de que salen paneroles. Sol·licita que es faça una revisió per un tècnic per a comprovar si eixos treballs estan ben realitzats. Les tanques que estan en la zona de treball corresponen a Becca Simetria.



Reitera que s'instal·len jardineres en la plaça nova que han fet al costat del Grup, ja que els vehicles circulen sobre la plaça i a vegades hi ha #xiquet jugant.

Reitera la petició que es pinten les ratlles grogues al Carrer Riu Montnegre i la Plaça del Grup.

La Sra. Carmen Betoret, representant de l'AMPA CP.Jaume I, sol·licita que li siga facilitat el plec de condicions de l'empresa de neteja dels col·legis.

Sol·liciten una reunió amb María España, Regidora de Cultura.

Sol·liciten una reunió amb Sergio Toledo, Regidor d'Urbanisme.

Sol·liciten veure el projecte de millora d'al voltant del col·legi (pàrquing al costat estació de tren), per a poder participar en l'elaboració del mateix com a usuaris directes de la zona.

Sol·licita informació respecte a la redacció del projecte de l'IES Cremor i de la Urbanització Ribera del Riu.

Indica que li passarà un mail a la Secretària del Districte Oest amb aquelles deficiències que s'aprecien en el centre escolar.

La Sra. Matilde Hernández, representant de AAVV. Racó Natora, reitera la petició d'instal·lar un espill a l'eixida del carrer que dona a Enrique Gimeno núm. 26.

Manifesta el mal estar del barri Racó Natora, a conseqüència de les obres de la Ronda Oest.

La Sra. Emilia Gonell, representant de la AAVV. Benadresa, reitera la petició que es realitzen els rebaixes de vorades que es van sol·licitar fa un temps, indica que només s'ha fet en una cantonada, concretament al carrer que hi ha una perruqueria.

Sol·licita que siguen revisats tots els pals i cables que hi ha des de la Quadra la Bacora fins al Camí Ribesalbes, ja que molts cables pengen i corre perill que algun camió s'enganxe. En poc temps entraran els camions per a la recollida de la taronja i poden provocar un incident.

Sol·licita que es netege una parcel·la situada en el Camí Vell de Ribesalbes, cantonada amb Quadra *Portolés, des d'eixa parcel·la ixen matolls, herbes i brossa que impedeix la visibilitat dels vehicles i autobusos.

I no havent-hi mes assumptes que tractar, s'alça la sessió, sent les vint-i-una hores i cinquanta minuts, estenent-se d'ella la present acta, que firmen el President i la Secretària del Consell, en el lloc i data al principi expressats.

